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Op te bergen 
in de band van 
14 november 2012 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de statenadviseur mede te delen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Cultuur en Economie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 31 oktober 2012 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie 
 
Woensdag 31 oktober 2012 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 31 oktober 2012 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:  
mevrouw L.A. Smits (voorzitter) 
mevrouw C. Aarsbergen-Ligtvoet (VVD) 
mevrouw L. Beving (PVV) 
H.H. van de Boer (VVD) 
J.A. van Dalen (D66)  
H.N. van Eekelen (SP) 
E. Hemsteede (PvdA) 
W. van Heusden (ChristenUnie) 
mevrouw T. Hummel (PvdA) 
A. Kerstholt (VVD) 
H. Klaver (CDA) 
K. Kuipers (GroenLinks)  
F. van Lookeren Campagne (D66, vv. me-

vrouw M.C.J. van der Tol) 
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 
J. Slagter (PvdA) 
mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 
mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 
F. van Rhee (Groep van Rhee) 
N.A. Uppelschoten (PVV) 
J. Vester (SP)  
P.A. Zwiers (PvdA) 
 
 
mevrouw R. Veenstra, statenadviseur 
 
 

Voorts aanwezig de leden van GS: 
H. Brink (VVD) 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD)  
R.W. Munniksma (PvdA) 
A. van der Tuuk (PvdA) 
 
Afwezig: 
mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Verslag vergadering 26 september 2012 en de lijst van toezeggingen 
De samenvatting van de vergadering van 26 september 2012 wordt vastgesteld. 
De lijst van toezeggingen wordt aangepast. Een actueel overzicht hiervan is aan deze samenvatting 
gehecht. 
 
3. Ingekomen stukken 
Samengevatte toelichting van de fracties 
De VVD vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de gezamenlijke agenda SNN en eventu-
eel lidmaatschap van het EDR. 
De PvdA vraagt of gecontroleerd wordt of de subsidie voor de ijkakker de gewenste resultaten heeft.  
GL vraagt of er bezwaar is ingediend tegen de korting van het Rijk op Jeugdzorg is ingediend.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Van der Tuuk antwoordt dat bij de vaststelling van de subsidie gecontroleerd wordt of 
aan de subsidievoorwaarden is voldaan. Dit geldt ook voor subsidie voor de ijkakker. 
Hij meldt verder dat er bezwaar is ingediend tegen de korting van het Rijk op Jeugdzorg. 
 
Gedeputeerde Staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe dat hij op de volgende commissievergadering C&E de stand van 
zaken zal toelichten met betrekking tot de gezamenlijke agenda SNN en eventueel lidmaatschap van 
het EDR. 
Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe dat hij de subsidievoorwaarden voor de subsidieaanvraag ijkak-
ker aan de Staten zal doen toekomen. 
Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij een memo stand van zaken interbestuurlijk toezicht zal opstellen 
en aan de commissie C&E zal doen toekomen. 
 
4. Rondvraag 
Samengevatte toelichting van de fracties 
De PvdA vraagt of de RSP-gelden geagendeerd kunnen worden, ook in relatie tot risico’s die ontstaan 
door de bezuinigingen, de wet Hof en schatkistbankieren en veranderingen ten aanzien van BTW 
compensatie. Het CDA stelt als aanvullende vraag of dan ook gerapporteerd kan worden hoeveel 
werkgelegenheid de inzet van RSP-gelden oplevert. 
 
D66 vraagt of GS de zorgen van de VNG met betrekking tot de Jeugdzorg deelt. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Brink verwacht eind januari, begin februari de vraag van de PvdA te zullen beantwoor-
den met een rapportage over de risicoanalyse RSP-gelden. Hij wil wel de beschikbare werkgelegen-
heidscijfers toevoegen. 
 
Gedeputeerde Van der Tuuk antwoordt D66 dat het college de standpunten van de VNG deelt. Het 
college is bezorgd over de bezuinigingsoperatie heeft moeite met het toenemen van de door het Rijk 
gegeven kaders die de beleidsvrijheid van de gemeenten sterk inperken. 
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Gedeputeerde Staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Brink zegt toe een rapportage risicoanalyse RSP gelden eind januari, begin februari 
aan de raad toe te zenden. Hierbij zullen zo mogelijk het effect van deze gelden voor werkgelegenheid 
worden toegevoegd. 
 
 
5. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 
IPO 
Het CDA vraagt aandacht voor de motie van twee begrotingen geleden over de vraag in hoeverre 
Drenthe deelgenoot moet blijven van het IPO. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Klip geeft aan dat GS dit punt begin volgend jaar met PS wil bespreken. 
 
SNN 
De heer Kerstholt deelt mee dat de rekeningcommissie SNN bijeen is geweest en alles goed loopt. 
 
EU 
De Smart Specialiation Strategy (S3) in combinatie met de houtskoolschets en de EDR is een onder-
werp dat volgens de VVD aandacht behoeft. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Brink merkt op dat op 11 oktober overleg is geweest. Er komen vier operationele pro-
gramma’s. Hij geeft aan dat er een brief is opgesteld die bij B&F zal worden behandeld. 
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Brief van het college van Gedeputeerde Staten van18 juli 2012 over Update voortgang 

Drentse Zuidas 
Samengevatte reactie van de fracties 
De PvdA heeft het onderwerp geagendeerd na de constatering dat de Zuidas ten tweeden male niet 
van de grond komt. De PvdA wil onderzoeken of een nieuwe meer vraaggerichte koers mogelijk is. 
VVD en PVV raden het college een meer afwachtende houding aan. CDA sluit zich aan bij de PvdA. 
Na de reactie van het college kunnen alle fracties, die zich hierover uitspreken, zich vinden in de koers 
die de gedeputeerde verwoordt. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Van der Tuuk is bezig contacten te leggen in lijn met de koers die PvdA en CDA ver-
woorden. Er wordt niet een nieuwe Zuidas opgezet, maar ontwikkelingen worden bevorderd aan de 
hand van drie lijnen: vraaggericht, organische regiovorming en gebruik maken van de kracht van het 
Drentse MKB.  
 
Gedeputeerde Staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe voor de zomer de op deze wijze gestarte ontwikkelingen door te 
nemen. 
 
6b. Statenstuk 2012-548, Meerjarig subsidies musea en podiumkunsten in het kader van de 

Cultuurnota 2013-2016 Oude wereld, nieuwe mindset 
Samenvatting inbreng van de heer G. Pruiksma namens het museum De Buitenplaats 
De bijdrage van de heer Pruiksma wordt in een bijlage toegevoegd. 
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Op vragen vult hij aan dat samenwerking met het Drents Museum op korte termijn weinig besparing 
oplevert. Als subsidie wegvalt, zullen medewerkers korter moeten werken of moeten worden ontsla-
gen. Een museum zoals de Buitenplaats is niet zonder subsidie open te houden. 
 
Samenvatting inbreng van de heer H. Klompmaker namens het Hunebedcentrum 
De bijdrage van de heer Klompmaker wordt in een bijlage toegevoegd.  
Desgevraagd voegt hij toe dat het advies 22 aantoonbare fouten bevat. Hij geeft enkele voorbeelden. 
Hij legt verder uit dat het Hunebedcentrum meewerkt aan Geopark, hoewel het daardoor inkomsten 
derft. 
 
Samengevatte reactie van de fracties 
Alle fracties met uitzondering van de Groep van Rhee onderschrijven het podiumkunstenbeleid. CU en 
D66 vinden dat het college alsnog gekozen heeft voor een prestatiesubsidie, terwijl het amendement 
instandhoudingsubsidie Kamp Westerbork van 11 juli 2012 vraagt om een instandhoudingsubsidie. 
Ook de PvdA wil hierover uitleg.  
De meerderheid is niet akkoord met het verlenen van een mandaat aan het college voor de subsidie-
afhandeling. 
De PVV is verrast door het tendersysteem. De VVD vraagt in hoeverre ambtenaren instellingen helpen 
bij het aanvragen van subsidies. Het CDA vraagt wat er is terecht gekomen van de subsidiemakelaar. 
De SP geeft aan dat de waardering van haar partij voor de Buitenplaats enorm is toegenomen. GL 
geeft aan dat cultuur overeind moet blijven met aandacht voor jeugd en experimenten en vraagt zich 
verder af of de subsidieaanvraag niet door ambtenaren afgehandeld kan worden, zodat bezuinigd kan 
worden op de adviescommissie. Projecten van het Hunebedcentrum en de Buitenplaats moeten nog 
beter uitgewerkt worden en moeten dan binnen twee weken op nieuw beoordeeld worden. De PvdA 
vraagt naar het realistische gehalte van de begroting van de Peer Group. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Klip benadrukt dat gekozen is voor prestatiegerichte subsidies en dat het college daar-
om van mening is dat de wijze waarop Kamp Westerbork subsidie moet aanvragen tegemoet komt 
aan het amendement. 
De gedeputeerde verwacht niet dat een bezuiniging van omgerekend 4% op het Hunebedcentrum zal 
leiden tot het einde van het centrum. Bovendien kan nog een aantal projecten worden gehonoreerd. 
Er wordt overlegd met gemeenten, maar gemeenten hebben geen invloed op het al dan niet toeken-
nen van subsidies. 
Gedeputeerde Munniksma legt uit dat de begroting van de Peer Group realistisch is. Peer Group ver-
wacht veel meer publiek te kunnen trekken.  
 
Gedeputeerde Staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerden Klip en Munniksma zeggen toe in de cultuurnota de tekst met betrekking op het man-
daat aan te passen. 
 
Status: B-stuk 
 
 
7. Mededelingen 
 
De commissieleden worden door de voorzitter geattendeerd op twee bijeenkomsten over de jeugdzorg 
op 21 november (presentatie door de heer van der Tuuk)  en 28 november (werkbezoek gemeente 
Hoogeveen) 2012.  
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De Provinciale Staten gaan akkoord met onderstaand voorstel van gedeputeerde Van der Tuuk. 
 
Gedeputeerde Staten zeggen het volgende toe: 
Er zal volgens gedeputeerde Van der Tuuk in november een presentatie worden georganiseerd over 
ontwikkelingen in de jeugdzorg ter voorbereiding van de behandeling van het beleidskader Jeugdzorg 
op 5 en 19 december. 
 
8. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 11.30 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie van 3 april  2013, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Cultuur en Economie, 31 oktober 2012 
  
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 
  
Toezeggingen korte termijn 
1. Brief van Gedeputeerde 

Staten van februari 2012 over 
verdere uitwerking 
uitgangspunten sociaal 
domein vanaf 
2013. Uitwerking motie 2011-
15 Sociaal en Cultureel 
Domein. 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: op korte termijn 
uitgebreider met de commissie praten over sport.  
 

07.03.2012 20. 06.2012 Er komt een statenontmoeting.  

2. Kosten nominatie UNESCO 
nominatie Weldadigheid en 
Veenhuizen 

Gedeputeerde Munniksma zal een overzicht aan PS 
toezenden welke kosten op hoofdlijnen gepaard gaan 
met de UNESCO nominatie voor koloniën van 
Weldadigheid en Veenhuizen 

27.6.2012 31.10.2012 LIS A1. brief van 31 oktober, inzicht in kosten 
UNESCO nominatieproces. 

3. Aanpassen tekst Statenstuk 
in kader Cultuurnota mbt 
Meerjarige subsidies 

Gedeputeerde Klip en Munniksma zeggen toe de tekst 
met betrekking tot het mandaat voor GS aan te passen, 
zodat PS geen mandaat aan college van GS verleent. 

31.10.2012 14.11.2012 Wordt behandeld in PS van 14/11 

4. toelichting stand van zaken 
SNN en eventueel 
lidmaatschap EDR 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe dat hij op de 
volgende commissievergadering C&E de stand van 
zaken zal toelichten met betrekking tot de gezamenlijke 
agenda SNN en eventueel lidmaatschap van het EDR. 
 

31.10.2012 05.12.2012  

5. Subsidievoorwaarden m.b.t. 
de  IJkakker 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe dat hij de 
subsidievoorwaarden voor de subsidieaanvraag 
IJkakker aan de Staten zal doen toekomen. 
 

31.10.2012 31.01.2013  

6. Memo stand van zaken 
Interbestuurlijk toezicht. 

Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij een memo stand 
van zaken interbestuurlijk toezicht zal opstellen en aan 
de commissie C&E zal doen toekomen. 
 
 

31.10.2012 31.01.2013  
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Toezeggingen lange termijn 
1. Brief van college van 

Gedeputeerde Staten d.d. 24 
november 2011 over 
Uitvoeringsprogramma 
Jeugdzorg 2012 (incl. 
inspraaknotitie) 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: dat zodra er 
weer cijfers zijn vanuit de monitoring deze met de 
commissie worden gedeeld 

18.01-2012 18.01.2013  

2. Ontwikkelingen Zuidas Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe voor de zomer de 
ontwikkelingen die volgen uit de nieuwe aanpak Zuidas 
met de Staten door te nemen. 

31.10.2012 21.6.2013  

3. Rapportage isico-analyse 
RSP-gelden 

Gedeputeerde Brink zegt toe een rapportage 
risicoanalyse RSP gelden eind januari, begin februari 
aan de raad toe te zenden. Hierbij zullen zo mogelijk 
het effect van deze gelden voor werkgelegenheid 
worden toegevoegd. 
 

31.10.2012 27.2.2012  

 
 
Moties 
M 2012-01: Behoud acute 
verloskundige zorg voor Meppel 
e.o. 

PS roepen het college op:  
1. om zich in te zetten voor een goede kwalitatieve 
basiszorg met behoud van acute verloskundige zorg 
voor Drenthe en nu in het bijzonder voor Meppel e.o.. 
2. de motie ter kennisneming te sturen aan minister 
Schippers, de fracties van de Tweede Kamer, de raden 
van besturen, Zorgverzekeraar Achmea, Kring 
Verloskundigen en regiogemeenten. 

01.02.2012 -  

M 2012-02: Behoud 
Belastingdienst Emmen 

PS verzoeken het college om: 
1. alles te doen wat in zijn vermogen ligt om vertrek van 
de Belastingdienst uit Emmen te voorkomen; 
2. de betrokken ministeries en de beide kamers der 
Staten Generaal te verzoeken vast te houden aan de 
eerdere uitspraken m.b.t. de regionale economie en 
hen van deze motie in kennis te stellen. 

21.03.2012 - De Commissaris van de Koningen onderschrijft 
de boodschap van de motie en zal deze 
meenemen naar het debat van de Tweede 
Kamer dat nog moet plaatsvinden. 
 

 




